

成品尺寸：45X85mm 80g书纸 单色印刷 风琴折

Find My 使用说明书

感谢您使用我公司产品
使用前，请仔细阅读以下信息

产品概述

开关机键

1. 支持苹果Find My应用
可以在苹果的Find My App中呼叫设备，以发现物品。
同时，如果设备丢失，苹果Find My网络即可以帮助寻找，也就是说所有的苹果手机，平板和MAC都可以帮助寻找。

注意：如果Find My设备连接不上手机，可能是信号受阻，请逐步设备位置再尝试连接！

不限距离 全球精准定位

2. 一键导航
当物品丢失，点击APP“立即导航”，即可打开手机地图软件导航前往。

3. 设备共享
支持家庭管理、成员间设备分享，远距离丢失，成员间也可通过共享地图一起寻找丢失物品。

4. 位置记录
支持记录手机与防丢器连接状态的位置及记录手机与防丢器最后一次断开连接的位置，快速判断丢失地点，并在地图中标注。

关于待机

采用CR2032纽扣电池，常规情况下续航时间可达366天

关于精准

内置了UWB芯片，该芯片主要用于无线定位和追踪，用户可以在“查找”App中看到物品选项，通过超宽带技术进行空间感知，配合苹果手机内置U1芯片实现精准定位，可将定位精度精确到10cm左右。

包装内有

底壳 面壳
Find My 支架
防滑胶垫 螺丝刀 底壳螺丝

包装内的配件根据使用要求为“选配”。

Find My防丢器连接说明

1. 长按Find My的开机键4-5秒，听到欢快的声音即设备开机，再长按开机键4-5秒，听到短暂滴滴两声即设备关机。

2. 打开ios系统自带的查找软件。

3. 选择物品→添加物品→其他支持的物品→连接

4. 连接成功后可自定义用户名以及显示图标电量等等。

Find My防丢器解绑(解绑时设备属于开机状态，不可关机后进行解绑)：
选择对应物品→上划到底部，选中移除物品选项→点击移除物品→点击移除→确定移除，页面提示：正在移除物品

连接步骤

组建装配

将Find My放入底壳 盖上面壳，锁上螺丝

将支架与面壳连接 在支架圈中放入防滑垫条 根据需要进行螺丝松紧调整

装车

扭开支架上的螺丝，套到自行车支架上拧紧支架螺丝，即装车完成 Find My开始守护您的爱车

特别提醒

安装说明：
1. 出货时反光膜和防水圈固定在了面壳上。
2. 用户自行将Find My产品放入面壳内，盖上底壳，然后用螺丝刀固定好螺丝，即完整安装
3. 装配时请不要遗忘防水圈

如果遇到任何产品问题
欢迎联系在线客服

保修卡

特别声明：
1. 若本产品日后有任何技术变更，恕不另行通知。
2. 产品外观、颜色如有改动，以实物为准。
3. 保修卡只适用于下述所列IMEI号设备的三包服务。
4. 请妥善保管此维修卡，保修时请出示此卡及原购买单据。
5. 具体保修范围请参见下表说明。

用户姓名:	联系电话:
通讯地址:	IMEI号:
产品型号:	发票日期:
销售单位名称:	销售单位电话:

合格证

1. 自购买之日起，本产品为整机保修一年；
2. 属于下列情况之一者，不在保修范围内，但可付费维修：
(一) 未按规范使用；
(二) 未按规范安装、擅自拆卸或造成损坏；
(三) 人为损坏、私自改装；
(四) 因安装、使用不当造成损坏；
(五) 因使用不当造成损坏；
(六) 因使用不当造成损坏；
(七) 因使用不当造成损坏；
(八) 因使用不当造成损坏；
(九) 因使用不当造成损坏；
(十) 因使用不当造成损坏；

*此卡为保修的基本凭证，请用户认真填写此卡并妥善保管。

Find My Instruction Manual

Thankyou for using our products
Please read the following information
carefully before use

Product Overview

Power button

1. Support Apple Find My app
Devices can be called in Apple's Find My App to discover items. At the same time, if a device is lost, the Apple Find My network is available to help find it, which means all Apple phones, Ipad, and MACs can help find it.
Note: If the Find My device does not connect to the cellphone, there maybe a signal blockage, please move to the device location and try to connect again!

不限距离 全球精准定位

2. One-touch navigation
When the item is lost, click on the APP"Immediate navigation", you can open the cellphone map software to navigate to.

3. equipment sharing
Support family management, device sharing between members, lost at a distance, members can also share the map to find lost items together.

4. Location Record
Supports recording the location of the connection status between the cellphone and the anti-loss device, and recording the connection status between the cellphone and the location of the last disconnection of the anti-loss device, quickly determine the location of the loss and mark it in the map.

About Standby

Adopts CR2032 button cell battery, with a life of up to 365 days under regular conditions

About Precision

Built-in UWB chip, the chip is mainly used for wireless positioning and tracking, the user can see the items in the "Find" app option, through the ultra-wideband technology for spatial awareness, with Apple's built-in U1 chip to achieve accurate positioning, can be accurate positioning accuracy of about 10cm

Inside the package

bottom shell front shell
Find My Bracket
Anti-slip The screw adhesive pad knife pad Chassis screw

The accessories in the package are "optional" according to the requirements of use.

Find My anti-lost device connection instructions

1. Long press Find My's power on button for 4-5 seconds, hear the cheerful sound that the device is turned on, then long press the power on button for another 4-5seconds, hear two short drops that the device is turned off.

2. Open the finding software that comes with ios system.

3. Select item→Add item→Other supported

4. You can customize the user name and display the icon power and so on after successful connection.

Unbinding Find My antilossdevice (the device is on when unbinding, and cannot be unbound after shutting down):
Select the corresponding item→Scroll up to the bottom and select the option of removing the item→Click to remove the item→Click to remove it→Confirm to remove, and the page prompts: the item

Connection steps

Component assembly

Place the Find My into the base

Cover the upper shell and lock the screws

Connect the bracket to the shell

Place the non-slip pad in the bracket ring. Adjust screw screws as required

Loading

Twist the screw on the expense rack, set it to the bicycle bracket and tighten the support screw, that is, the loading car is completed. Find My Start to protect your car.

Special reminder

1. From the date of purchase, we have a full warranty for one year;
2. If one of the following conditions is not covered by the warranty, but can be repaired:
(1) Assembly or repair without our authorization;
(2) Damage caused by improper installation, use, maintenance and storage;
(3) Use process, damage to the product itself;
(4) The internal IMEI number is torn off or blurred;
(5) The warranty certificate is inconsistent with the product model or the warranty certificate is altered;
(6) Damage caused by force majeure.

Installation instructions:

1. The reflective film and waterproof ring are fixed on the surface shell when shipped.

2. Users put the Find My product into the front shell cover the bottom shell, and then use a screwdriver to fix the screws, that is, complete installation.

3. Do not forget the waterproof ring when assembling

If you encounter anyproduct problems, welcome to contact online customer

Warranty Card

Special notice:

1 Any future technical changes to this product are available without prior notice.

2. If there is any change in the appearance and color of the product, the physical object shall prevail.

3. The warranty card is only valid for three packages of service for devices with the IMEI numbers listed below.

4. Please keep this repair card in a safe place and present it along with the original purchase receipt at the time of warranty.

5. See the table below for specific warranty coverage descriptions.

customer name:	contact number:
postal address:	IMEI No:
product model:	purchase date:
purchase date:	purchase number:
Name of sales unit:	IMEI No:
Sales unit address:	IMEI No:
Sales unit telephone:	IMEI No:

1. From the date of purchase, we have a full warranty for one year;
2. If one of the following conditions is not covered by the warranty, but can be repaired:
(1) Assembly or repair without our authorization;
(2) Damage caused by improper installation, use, maintenance and storage;
(3) Use process, damage to the product itself;
(4) The internal IMEI number is torn off or blurred;
(5) The warranty certificate is inconsistent with the product model or the warranty certificate is altered;
(6) Damage caused by force majeure.

*此卡为保修的基本凭证，请用户认真填写此卡并妥善保管。